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Interpellation om Uppsalas näringslivsklimat 
 
För att förbättra näringslivsklimatet i Uppsala och skapa en mer attraktiv plats att verka på 
behöver vi vidta kraftfulla åtgärder. Företagen är ryggraden i vår ekonomi – det är de som 
skapar arbetstillfällen och bidrar till vår välfärd. En aktiv näringslivspolitik måste därför vara 
en prioritet för alla i kommunen, inte bara för företagare och politiker.  
 
Vi behöver fler människor som väljer att starta, etablera, driva och utveckla sina företag i 
Uppsala. Det skapar inte bara arbetstillfällen utan genererar även skatteintäkter som 
finansierar vår skola, vård och omsorg.  
 
Tyvärr visar Svenskt Näringslivs årliga ranking av företagsklimatet att Uppsala kommun har 
betydande brister. I den senaste mätningen hamnade vi på plats 247 av 290, vilket är långt 
ifrån tillfredsställande. Det är av yttersta vikt att åtgärda dessa brister eftersom våra företag 
utgör en grundläggande del av Uppsalas framtid och ekonomiska välmående. Utan företagen 
stannar Uppsala. 
 
 
Mot bakgrund av ovanstående ställs följande frågor till ordförande i Uppsala Stadshus AB, 
Stefan Hanna (UP): 

● Vad är ordförande i Uppsala Stadshus AB:s analys kring varför Uppsala kommun år 
efter år faller i Svenskt Näringslivs ranking? 

● På vilket sätt avser ordförande i Uppsala Stadshus AB att bidra till ett förbättrat 
näringslivsklimat i Uppsala kommun? 

 
Jennie Claesson (L), kommunalråd  

 


